

Dagordning

Styrelsemöte 8

Medicinska Föreningen Lund-Malmö

1 december, 10.00

Hos Ordförande Ebba, Kämnärsvägen 45F



- | | |
|--|----------|
| 12. Datum STYM9 | Bilaga 3 |
| 13. Arbetsgrupp för stadgerevidering | Bilaga 4 |
| 14. Äskande från Corfotografen | Bilaga 5 |
| 15. Tillförordnande av nya FUM-ledamöter | Bilaga 6 |

Formalia

1. OFMÖ
2. Mötets behöriga utlysande
3. Fastställande av dagordningen
4. Adjungeringar
5. Val av justeringsperson
6. Föregående mötesprotokoll

Rapporter

7. Incheckning
8. Styrelserapporter (muntligen, högst 5 minuter var)
9. Ekonomisk rapport

Beslut

- | | |
|--|----------|
| 10. Datum för FUM i vår | Bilaga 1 |
| 11. Retrospektivt val av representant för MPH i studiesociala kommittén
PNM | Bilaga 2 |

Diskussion

- | | |
|--|----------|
| 16. Den konkretiserade verksamhetsplanen | Bilaga 7 |
| 17. Gemensamt anmälningssystem Studentlund | Bilaga 8 |
| 18. Inför utvärdering av styrelsekonstellationen | Bilaga 9 |

Till slut

19. Övrigt
20. OFMA
21. Utcheckning

Bilaga 1. Datum för FUM i vår

Föredragande: Ordförande Ebba

Det är dags att spika datum för FUM i vår. Presidiet har kommit med förslag:

FUM7: 3/3 kl 17.00

FUM8: 24/3 kl 17.00

FUM9: 21/4 kl 17.00

FUM10: 26/5 kl 17.00

Styrelsen föreslås besluta

att föreslå fullmäktige att godkänna ovanstående datum för FUM under vårterminen

Bilaga 2. Retroaktivt val av representant för MPH i studiesociala kommittén PNM

Föredragande: Ordförande Ebba

Under föregående verksamhetsår informerade inte styrelsen MPH-UR att deras studentrepresentanter behöver väljas av FUM. Detta har lett till att vi har en studentrepresentant från MPH som har representerat i studiesociala kommittén PNM och nu inte kan få ut något arvode.

Styrelsen föreslås besluta

att retroaktivt välja Jasmine Hepburn till studentrepresentant i Studiesociala kommittén PNM för kalenderåret 2019

Bilaga 3. Datum STYM9

Föredragande: Ordförande Ebba

På förra STYM pratade vi om att flytta STYM9. Förslaget som ligger är:

STYM9: 16/12 kl 17.00

Styrelsen föreslås besluta

att flytta STYM9 till ovanstående datum

Bilaga 4. Arbetsgrupp för stadgerevidering

Föredragande: Ordförande Ebba

På vårt andra FUM diskuterade vi en eventuell stadgerevidering av val av vakanser. Efter att ha pratat med verksamhetsrevisorerna så fick jag förslaget att vi kan tillsätta en arbetsgrupp under styrelsen för att sköta detta.

Styrelsen föreslås besluta

att tillsätta en arbetsgrupp för stadgerevidering ang val av vakanser.

Bilaga 5. Äskande från Corfotografen

Föredragande: Ordförande Ebba

Vi har fått in ett äskande för kamera och utrustning från corfotografen. Se bilaga 5.

Styrelsen föreslås besluta

att godkänna det inkomna äskandet á 10 000 kr för kamera och utrustning

Bilaga 6. Tillförordnande av nya FUM-ledamöter

Föredragande: Ordförande Ebba

Eftersom vi har en ledig plats som suppleant i FUM och vi har en reservlista föreslås styrelsen att tillförordna följande personer till suppleanter i fullmäktige verksamhetsåret 19/20 i enlighet med reservlistan som valnämnden tagit fram:

styrelsedriven. Vill ni lägga till något?

Luukas Lilover

Styrelsen föreslås besluta
att tillförordna Luukas Lilover som suppleant i fullmäktige resten av
verksamhetsåret 19/20

Diskussion

Bilaga 7. Den konkretiserade verksamhetsplanen

Föredragande: Ordförande Ebba

Nu när vi har nya styrelsemedlemmar är det dags att kika på vår konkretiserade verksamhetsplan igen för att göra en mer rimlig uppdelning av att-satserna. Se bilaga 6.

Bilaga 8. Gemensamt anmälningssystem Studentlund

Föredragande: Vice ordförande Ella

På förra stormötet i Studentlund lyftes frågan om ett Studentlundsgemensamt anmälningssystem av JF. Diskussionen mynnade ut i att vi skulle samla in vad de olika organisationerna skulle ha för krav på ett sådant system. Fri diskussion.

Bilaga 9. Inför utvärdering av styrelsekonstellationen

Föredragande: Vice ordförande Ella

Vi har diskuterat detta så smått och vi vet hur vi vill göra. Vi tänker att det är en bra idé att prata igenom exakt hur vi vill göra detta. Exempelvis vem som sköter Doodle, vilka frågor vi ska ha med etc. Utkast till formulär finns i